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در طلیعه چهلمین فجر انقلاب اسلامی، استقامت مردم ایران در مقابله با 
جنگ همه جانبه دشمن سبب گردیده است که کاخ سفید در روند تقابل با 
نظام اسلامی پرده ها را کنار زده و اهداف واقعی خود را از تشدید تحریم ها و 
فشارها علیه مردم ایران آشکار سازد. پمپئو، وزیر خارجه امریکا در آخرین 
موضعگیری خود علیه مردم ایران با انتقاد از دولت اوباما که چرا در دوران 
فتنه 88 همه ظرفیت های امریکا را برای حمایت از فتنه گران برای براندازی 
نظام جمهوری اسلامی به کار نگرفته است، تأکید می کند که »ما تلاش 
می کنیم تا مردم ایران کنترل پایتخت خود را در دس��ت بگیرند و ایران 
به کشور نرمال تبدیل شود.« با این اعلام حتی برای کندذهن ترین افراد 
نیز تردیدی باقی نمی ماند که هدف امریکا از طرح مذاکره با ایران رسیدن 
به توافق نیست و بر فرض اینکه ایران برجام های موشکی و منطقه ای را 
همچون برجام هسته ای پذیرفته و تمامی شروط FATF را هم بپذیرد، در 
راهبرد امریکا تغییری ایجاد نمی کند با این تفاوت که امریکا را دو سه گام 
در براندازی نظام اسلامی جلو انداخته و مصمم تر می کند. انتقاد ترامپ و 
پمپئو از دولت اوباما در عدم بهره گیری از تمام ظرفیت امریکا برای حمایت 
از فتنه 88 درحالی است که در همان زمان خانم کلینتون وزیرخارجه وقت 
امریکا چندین بار تأکید کرده بود که امریکا در جریان آشوب های خیابانی 
تهران در ماجرای بعد از انتخابات 88 هرکاری از دستش برمی آمد برای 
حمایت از فتنه گران انجام داد و حتی کنگره امریکا هم به طور مس��تقیم 
55میلیون دلار برای دامن زدن به آش��وب ها در آن زمان اختصاص داد و 
دولت اوباما را موظف کرد که آن را در عرض سه ماه هزینه و نتیجه آن را نیز 

به کنگره گزارش کند.
این موج س��نگین عملیات روانی امریکا علیه مردم ایران در حالی است 
که امریکایی ها به رغم تلاش برای بزرگنمایی تهدید ایران، در عین حال 
به اقتدار و توانمندی ایران اذعان کرده و به عدم توفیق خود در پیش��برد 
برنامه ها علیه ایران تأکید دارند. به گونه ای که در گزارش اخیر 16 سازمان 
اطلاعاتی امریکا در عین اینکه بر پایبندی ایران به برجام تأکید شده، اما 
به اقتدار نظامی و نفوذ منطقه ای ایران اذعان کرده، البته همچون ترامپ 
افسوس خورده که چرا در ایران ناآرامی نیست و گفته که ما انتظار داریم 

ناآرامی های بیشتری هم در ایران اتفاق بیفتد.
انتظار مدیر اطلاعات ملی امریکا مبنی بر ریختن مردم به  خیابان ها که پیش 
از این چندین بار از سوی سردمداران کاخ سفید مطرح شده است ناشی 
از یک برنامه چندبعدی است که طراحان سازمان سیا با همکاری دیگر 
سرویس های جاسوسی منطقه ای برای برهم زدن شرایط داخلی ایران به 
اجرا درآورده اند که طی آن تلاش دارند با سوءاستفاده ازمشکلات معیشتی 
مردم که بیش از تحریم، ناش��ی از ناکارآمدی مس��ئولان و دستگاه های 
اجرایی کشور است و بهره گیری از فضای مجازی و شبکه های ماهواره ای 
اعتراضات را تبدیل به آشوب نموده و فعال سازی گروهک های تجزیه طلب 
و برهم زدن امنیت کشور و به خشونت کشاندن اعتراضات عملاً کشور را با 
بحران  داخلی مواجه و به زعم خود اهداف 40 ساله کاخ سفید در براندازی 
نظام اسلامی را محقق سازند.  به بیان دیگر آنچه در تحلیل راهبرد اعلامی 
و اعمالی کاخ سفید علیه مردم ایران می توان گفت این است که استقامت 
مردم ایران سبب شده است که دش��من پرده نفاق را کنار زده و این گونه 
اهداف و برنامه  های خود را با صراح��ت اعلام تا بتواند عوامل میدانی را به 
صحنه بکشاند و به همین دلیل هم است که بخشی از تلاش  دستگاه های 
جاسوسی و رس��انه ای خود را نیز معطوف به س��ازماندهی گروهک های 
ضدانقلاب خارجه نشین و ارتباط آنها با عوامل و سرپل های داخلی نموده و 
می کوشد تا برای آنها »سر« بسازد تا بتواند در میان آنها انسجام ایجاد کرده 
و البته حمایت و پشتیبانی دیگر دشمنان نظام اسلامی را برای اقدامات 
براندازانه خود جلب کند. این عرصه البته فرصتی  نیز برای نیروهای مؤمن به 
انقلاب ایجاد کرده است، زیرا از یک سو دشمن را وادار کرده است که از پرده 
ابهام بیرون آید و به صراحت دم از براندازی نظام بزند و از سوی دیگر ماهیت 
صف جبهه مقابل را روشن کند، چراکه تمسک این روزهای کاخ سفید به 
منافقین و سلطنت طلبان و ملی گراها برای محور شدن در این تقابل با ایران 

اسلامی نشان دهنده دست خالی دشمنان انقلاب است.
توجه به چند نکته در این عرصه ضروری است: 1- دشمن تلاش دارد تا 
با شایعه سازی و تهمت پراکنی و اختلاف اندازی در میان مردم و مسئولان 
ایجاد اختلاف کرده و آنان را نس��بت به کارآمدی انقلاب ناامید س��ازد. 
هوشیاری نسبت به این صحنه و درک ابعاد آن نقش مهمی در خنثی شدن 
نقشه های دشمن دارد. 2- درک ابعاد اقتدار و توانمندی ایران و تأمل در 
اینکه ریشه این توطئه های دشمن ناشی از شکست های مستمر استکبار از 
انقلاب اسلامی و سرپنجه های آن در منطقه است، نقش مهمی در افزایش 
توان مقاومت و ایستادگی در برابر سلطه گران دارد. روشنگری نسبت به 
ابعاد این فرآیند به ویژه برای جوانان و نس��ل جدید در افزایش تاب آوری 
ملی نقش اساسی دارد. 3- حفظ وحدت و انسجام ملی و پرهیز افتادن در 
دام حاشیه ها و حاشیه سازی ها که این روزها به یکی از راهبردهای اصلی 
دشمن تبدیل ش��ده و البته نفوذی ها در ایجاد آن نقش اساسی دارند، از 
بایسته های نیروهای مؤمن به جبهه انقلاب اس��ت. 4- ایجاد این باور در 
مردم که راه و مسیر آینده تنها با اتکا به توانمندی های درونی و قطع امید 
به بیگانگان است، متأسفانه آنچه در ماه های اخیر سبب تشدید مشکلات 
کشور و مسائل معیشتی مردم شده است، شرطی کردن کشور به برجام و 
ایجاد امیدواری های کاذب در مردم ایران است که نهایتاً به دلیل پوچ بودن 
و بی اعتباری این انتظار، کشور لطمات س��نگینی را متحمل شده است 
و متأسفانه این شرطی س��ازی اکنون در رابطه با طرح اروپایی ها در حال 
شکل گیری است، مقام معظم رهبری در دیدار خانواده شهدا در 21 آذر ماه 
در این زمینه تأکید نمودند که اولاً مسئولین نباید لحظه ای از توطئه های 
دشمن غافل شوند و فریب ظاهرسازی ها و زبان بازی های دشمنان را نخورند 

و مراقب باشند دشمن که از در بیرون شده است، از پنجره وارد نشود.
5- ش��رایط کنونی حضور آگاهانه و فعال تر نیروهای مؤمن به انقلاب در 
صحنه را ایجاب می کند، که مظهر آن حضور پرشور و فراگیر در راهپیمایی 
22 بهمن است که امسال باید متفاوت از سال های گذشته باشد. این حضور 

باطل السحر توطئه های دشمن خواهد بود.

عباس حاجی نجاری

بزرگ تري�ن ث�روت م�ا م�ردم هس�تند و اين 
مردم اس�تحقاق اين ت�ورم و گران�ي را ندارند. 
 به گزارش مهر، سردار غلامحسین غیب پرور، رئیس 
سازمان بسیج مس��تضعفین در هشتمین کنگره 
سرداران و 300 شهید محله افسریه تهران، اظهار 
داشت: خدا را باید سپاس گفت که به ما توفیق داده 
است در مجلس پر فیض شهدا حضور داشته باشیم. 
وي با اش��اره به ایام ش��هادت حضرت فاطمه زهرا 
س��لام الله علیها ادامه داد: قاطبه مسلمانان جهان، 
خاصه جمعیت شیعه ارادتي خاص به حضرت زهرا 

دارند و ایشان عصاره همه فضایل کائنات است. 
رئیس سازمان بسیج مس��تضعفین گفت: در بین 
همه ویژگي هاي ای��ن خانم بزرگ��وار، مقاومت و 

ایستادگي صدیقه طاهره در جبهه حق آن زماني 
ک��ه امیرالمؤمنین علي بن ابي طال��ب)ع( مظلوم 
واقع و با ظلم خانه نشین شد، بیش از همه نمایان 
است. وي در ادامه تصریح کرد: دوران بعد از ارتحال 
نبي مکرم)ص( دوران سختي بود و هر کسي پاي 
علي)ع( ایستادگي نمي کرد و کانون هاي قدرت و 
ثروت چشم ها را کور کرده بود. سردار غیب پرور با 
بیان اینکه امروز حضرت زهرا )س( بر قله افتخارات 
اسلام ایستاده است، عنوان کرد: رفتار ایشان مشق 
امروز ماست. 40 سال از انقلاب شکوهمند اسلامي 
مي گذرد و پاي این مقاومت و ایستادگي مردم عزیز 
مردانه عمل کرده اند. اگر در زمان امیرالمؤمنین)ع( 
این مردم حضور داشتند دلیلي نداشت این اتفاقات 

بیفتد و بعد از 1400 سال قبر ایشان مخفي باشد. وي 
با اشاره به سؤال خبرنگاري در خصوص تفاوت انقلاب 
اسلامي با دیگر انقلاب ها اظهار داشت: در رهبري 
دیني و الهي، نگاه دیني و مکتبي و مردمي بودن این 
تفاوت ها وجود دارد. افق دید امام خمیني)ره( بر فتح 
و ظفر انقلاب اسلامي دلالت مي کند. وي با اشاره به 
اینکه در هر جاي این انقلاب این مردم بودند که پاي 
آرمان های شان ایستادگي کردند، بیان داشت: این 
انقلاب صاحب دارد و خون این شهیدان نمي گذارد 

این آرمان ها پایمال شود. 
رئیس سازمان بسیج مس��تضعفین با بیان اینکه 
شهیدان، جانبازان، آزادگان و ایثارگران و خانواده 
آنها سرمایه هاي کشور هس��تند، ادامه داد: مردم 

ما مقاومت کردن��د و امروز هم رم��ز بقاي انقلاب 
ایستادگي است.

 س��ردار غیب پرور عنوان کرد: واي از زماني که ما 
مسئولان به این امانت به عنوان یک تحفه نگاه کنیم. 
وي با بیان اینکه استمرار انقلاب اسلامي در دروازه 
امریکا و اروپا نیست، گفت: همه عالم به مردم ایران 
با احترام نگاه مي کنند. اگر مي بینیم اینها عصباني 
هستند براي این است که آبروي آنها در دنیا رفته و 
ما باید روي پاي خودمان بایستیم. سردار غیب پرور 
با اشاره به اینکه ما کشور قوي به لحاظ سرمایه هاي 
انساني هستیم، خاطرنشان کرد: بزرگ ترین ثروت 
ما مردم خودمان هستند و این مردم استحقاق این 

تورم و گراني را ندارند. 

رئيس سازمان بسيج: مردم بزرگ ترين ثروت ما هستند

ارزيابي جواد لاريجاني از كانال مالي اروپا

كانال مالی اروپا، دير، محدود و نسیه
»ك�وه اروپ�ا م�وش زايي�د«، » ش�وخي 
مضح�ك«، »وعده س�رخرمن«، »برجام يك 
طرف�ه« و كانالي ب�راي »نفت در براب�ر غذا« 
اين عب�ارات بخش�ي از تعابي�ر طعنه آميزی 
اس�ت كه با اع�ام جزييات ثبت كان�ال مالي 
س�ه كش�ور اروپايي براي تجارت ب�ا ايران از 
س�وي كاربران فضاي مجازي به كار برده شد. 
رسانه هاي رسمي نیز کوشیدند نگاهي محتاطانه 
به این خبر داشته باش��ند: » پس از ماه ها انتظار 
آلمان، فرانسه و انگلیس پنج شنبه شب به منظور 
تبادل مالي اروپا با ایران به صورت رسمي از ایجاد 
کانالي به نام INSTEX یا همان »ابزار پشتیبان 
فعالیت هاي تجاري« خبر دادن��د. « این گزاره را 
خبرگزاري رس��مي دولت )ایرنا( براي اعلام خبر 
ایجاد کانال مالي س��ه کش��ور اروپایي انگلیس، 
آلمان و فرانس��ه ب��ه منظور مب��ادلات تجاري با 

جمهوري اسلامي ایران انتخاب کرد. 
کانالي که گفته مي شود فعلًا در سطح همین سه 
کشور اروپایي اس��ت و »تلاش« مي کنند دیگر 
کشورهاي اروپایي هم به آن بپیوندند. سه کشور 
اروپایي البته در بیانیه خود یک پیش ش��رط را 
براي اجراي تعهدات کانال مالي گنجانده اند: »در 
رابطه با مقابله با پولشویي، مبارزه با تأمین مالي 
تروریسم )AML/CFT( و انطباق با تحریم هاي 
اتحادیه اروپا و س��ازمان ملل، INSTEXT تحت 
بالاترین معیارهاي بین المللی عمل خواهد کرد. 
در این راستا، سه کش��ور اروپایي از ایران انتظار 
دارند همه عناص��ر برنامه اق��دام FATF خود را 

سریعاً اجرا کند. «
فارغ از اینکه کانال مالي در اجرا چه سرنوش��تي 
پیدا خواهد کرد، محمدجواد لاریجاني تحلیلگر 
مسائل سیاسي معتقد است، س��ه اشکال عمده 
در این س��ازوکار مالي نهفته است که دخالت در 
سیستم قانونگذاري کشورمان از جمله آنهاست. 

دکتر محمد جواد لاریجاني، دبیر س��تاد حقوق 
بشر کشورمان و تحلیلگر ارشد در امور سیاسي در 
گفت وگو با خبرگزاري میزان در پاسخ به سؤالی 
مبني بر ارزیابي خ��ود از کانال وی��ژه مالي اروپا 
و ایران که روز پنج ش��نبه دولت هاي اروپایي به 
صورت رسمي آن را اعلام کردند، سه اشکال عمده 
این اقدام را برشمرد و اظهار کرد: آنچه توسط سه 
کشور اروپایي به عنوان یک ترتیبات خاص مالي 
براي دور زدن تحریم ها و به نحوي منفعت رساني 
به ایران از برجام، با بوق و کرناي فراوان اعلام شده، 
داراي سه اشکال عمده است. وي با اشاره به اینکه 
این موضوع بسیار دیر اعلام گردیده است، تأخیر 
فوق را حساب شده دانست و گفت: اروپایي ها بنا 
بود ظرف دو سه هفته پاسخ دهند، ولي به خیال 
خودش��ان عمداً براي هماهنگي ب��ا امریکا صبر 
کردند که اوضاع اقتصادي ایران هم آسیب ببیند. 

     منافع مالي برجام غذا و دارو نبود
دبیر ستاد حقوق بشر کشورمان در تبیین اشکال 
دوم تصریح کرد: این کانال مالي بس��یار محدود 
است، اگر بنا بود در رابطه با اقلام دارویي و غذایي 

حس��اس بحث کنیم که این منافع م��ا از برجام 
نیس��ت؛ چرا که این موضوعات در قطعنامه هاي 
س��ازمان مل��ل اس��تثنا ش��ده اس��ت و در همه 
تحریم هایي که در دنیا براي کشور ها مي گذارند 
غذا و دارو استثنا مي شود، بنابراین این دیگر منت 
ندارد. مسئله در برجام، رفع تحریم هاي وسیعي 
اس��ت که علیه ما وجود دارد نه دارو و غذا که این 

اتفاق نیفتاده است. 
       بازهم سازوكاري روي كاغذ

دبیر س��تاد حقوق بش��ر کش��ورمان با اشاره به 
اشکال سوم که از دو اش��کال دیگر مهم تر است، 
ادامه داد: تمام این موارد نسیه است و هیچ کدام 

نقد نیست، در مورد همه آنها باید دوباره سیستم 
عمل کند، راه بیفتد و بعد ببیند که چه مي شود، 
در واقع روي کاغ��ذ متن��ي را در وزارت دارایي 
فرانس��ه درس��ت کردند که اصلًا معلوم نیست 
چیست و سر و ته ندارد. وي با اشاره به اینکه در 
این سازوکار مالي در سیستم تقنیني کشورمان 
دخالت آشکار شده اس��ت، افزود: اروپایي ها این 
همکاري را به تصویب س��ریع لوای��ح مربوط به 

FATF منوط کرده اند. 
      دولت نبايد نسيه معامله كند

این تحلیلگر ارش��د در امور سیاس��ي با تأکید بر 
اینکه به نظر بنده دولت ب��ه هیچ وجه نباید واقعاً 
به طور نس��یه معامله کند، گفت: م��ا در برجام 
یک نس��یه بزرگ معامله کردیم و کلاهي به این 
بزرگي سرمان رفته است، این همه فعالیت هاي 
هس��ته اي خودمان را محدود و متوقف کردیم و 
تعهدات را پذیرفتیم ک��ه در حال حاضر در خطر 
این هستیم که این تعهدات براي ما دائمي شود و 
هیچ دستاوردی هم نداشتیم. وي معامله دوباره 
به طور نس��یه را مصداق این موضوع دانست که 
مؤمن از یک س��وراخ دو بار بلکه چند بار گزیده 
شود و در بیان پیشنهاد های خود به رئیس جمهور 
اظهار کرد: پیش��نهاد بنده به جناب آقاي دکتر 
روحاني این اس��ت که دولت بلافاصله از مجمع 
تش��خیص مصلحت نظ��ام تقاضا کند بررس��ي 
لایحه پالرم��و و همه لوایح مرب��وط به FATF به 
تأخیر بیفتد تا ترتیباتي که حضرات اعلام کردند 
چند ماهي عملي ش��ود و بع��د ببینیم که عملي 

مي شود یا خیر. 

       ب�ه اروپا بفهماني�م تصميم�ات ما تابع 
تصميم آنها نيست

محمدجواد لاریجاني با بیان اینکه باید نقش فشار 
خارجي در سیستم تقنیني کشورمان کاملًا از بین 
برود، گفت: باید به غربي ها بفهمانیم که اگر در کشور 
نهاد هاي ما تصمیم مي گیرند با تصمیم سه کشور 
اروپایي آن را نهایي نمي کنند، بلکه مصالح نظام را 
در نظر مي گیرند. وي در پایان تأکید کرد: ضرورت 
دارد که یک پیام بسیار روشن به اروپایي ها ارائه و از 
هرگونه ذوق زدگی نامناسب که در زمینه برجام هم 
گاهي شاهد بودیم، اجتناب شود؛ چراکه این ذوق 
زدگي تنها پیامي که براي امریکا و کشور هاي اروپایي 
دارد این است که ایران دیگر مستأصل شده و حتي با 
یک شکلاتي که داخل آن شیریني هم ندارد حاضر 
است خودش را راضي نگه دارد که این پیام بسیار پیام 

غلطي است و ما باید پیام معکوس به غرب دهیم. 
دولت هاي اروپایي روز پنج شنبه به صورت رسمي 
کانال ویژه تجارت با ای��ران را اعلام کردند. هایکو 
ماس، جرم��ي هان��ت و ژان ایو لودری��ان وزیران 
خارجه آلمان، انگلیس و فرانسه بیانیه اي مشترک 
پیرامون سازوکار مالي ویژه اروپا براي ایران موسوم 
به INSTEX دادن��د. در این بیانیه آمده اس��ت: 
آلمان، انگلیس و فرانس��ه در راستاي تعهد قاطع 
و تلاش هاي مستمر خود براي حفظ برنامه جامع 
اقدام مش��ترک )برج��ام( که به تأیی��د قطعنامه 
2231 شوراي امنیت سازمان ملل رسیده، ایجاد 
INSTEX SAS را که س��ازوکاري ویژه با هدف 
تسهیل تجارت مشروع میان عوامل اقتصادي اروپا 

با ایران است، اعلام مي کنند. 

      ايرنا: سعید محمد، فرمانده قرارگاه خاتم الانبیا )ص(: ظرفیت هاي فعلي 
کشور براي محرومیت زدایی را با تمام قدرت توسعه مي دهیم و در کنار دولت 

به سازندگي کشور کمک خواهیم کرد. 
      سپاه نيوز: س��خنگوي س��پاه با تأکید بر اینکه انقلاب اسلامي ایران 
مقتدرانه ایستاده و روز به روز بر این عزت و اقتدار افزوده مي شود، گفت: به رغم 
خواست امریکایي ها در القاي اینکه نمي توان بدون کنار آمدن با امریکا به رشد 
و بالندگي رسید، ملت ایران به خوبي ثابت کرد که استقلال، عظمت و سلامت 

را همزمان با توسعه و آباداني مي توان کسب کرد و خم به ابرو نیاورد. 
    مهر: موسي حقاني، معاون پژوهشي مؤسس��ه مطالعات تاریخ ایران، 
استقلال و استقلال طلبي را بزرگ ترین دستاورد 40 ساله انقلاب اسلامي 
دانست و گفت: انقلاب اسلامي نقشه ۷0 ساله استکبار جهاني را در منطقه 

برهم زد. 

ژه
وی

 اذعانمولاوردي 
بهشعارهايبيعملدردولت

ش��هیندخت مولاوردي، معاون س��ابق امور زنان و خانواده 
ریاس��ت جمهوري در گفت وگویي با خبرگزاري ایرنا اذعان 
کرده که در طول چهار سال حضور در این معاونت و سپس 
حضور یک س��اله در سمت دستیار حس��ن روحاني در امور 
ش��هروندي، نتوانس��ته یک لایحه را هم به مجلس ببرد. او 
مي گوید: »بزرگ ترین شکستم در دولت یازدهم و دوازدهم 
این بود که ب��ا وجود تلاش هاي بس��یار، نتوانس��تیم حتي 
یک لایحه ب��راي زنان به مجل��س ببریم. « باره��ا در مورد 
اصلاح طلبان و ب��ه ویژه دولتمردان روحاني گفته ش��ده که 
صرفاً براي کسب رأی و همراه کردن توده ها شعارهاي شیک 
مي دهند، از حقوق زنان مي گویند و س��ایرین هم براي آنان 
س��وت و کف مي زنند؛ اما در عمل همه چی��ز در حد همان 
حرف باقي مي ماند. با این ح��ال مولاوردي همین کم کاري 
را هم تقصیر جناح مقابل مي دان��د و مي گوید »مانع جدي 
از طرف جناح مقابل داش��تیم« و بع��د در توضیح اقدامات 
جناح مقابل مي گوید: »گروه هاي خاصي را مي فرستادند و 
سؤال مي کردند«! یعني حتي نباید مورد سؤال مخالف واقع 
مي شدند و کس��ي نباید آنها را نقد مي کرده است! این روال 
همیشه اصلاح طلبان اس��ت که کم کاری ها و بي عملي هاي 
خود را با فرافکني تقصیر منتقدان بیندازند. گویي هیچ کس 

نباید با آنها مخالفت کند. 
عملکرد ش��هیندخت مولاوردي در حوزه زنان آن قدر براي 
دولت حاشیه آفرین و هزینه زا بود که در دولت دوم روحاني، 
تصمیم گرفته شد معصومه ابتکار را که عملًا هیچ فعالیت و 
سررش��ته خاصي در حوزه زنان نداشت، جاي او گذاشتند و 
او براي خالي نبودن عریضه به سمت ساختگي! دستیار ویژه 
رئیس جمهور در امور ش��هروندي رسید که البته با تصویب 
قانون منع به کارگیری بازنشس��تگان، رئیس جمهور راضي 
نش��د براي او اجازه مان��دن بگیرد و م��ولاوردي با دلخوري 
مجبور به ترک نهاد ریاس��ت جمهوري شد. سمت دستیار 
ویژه رئیس جمهور در امور شهروندي آن قدر مهم! بود که با 
وجود گذشت دو ماه از رفتن مولاوردي هنوز کسي را به جاي 

او در این پست نگذاشته اند. 

اصلاحطلبانهمبهنقدمنتقدانرسیدند
روزنامه اصلاح طلب ابتکار در گزارش��ي ب��ا عنوان »تغییر 
بازي امریکا از برجام به موشک« بر تحلیل قدیمي منتقدان 
شیوه تعامل دولت روحاني با غرب صحه گذاشته که برجام 
براي امریکا تمام شده است و آنها تسلیحات موشکي ایران 
را هدف گرفته اند. ابتکار مي نویسد: »طبق ادعاهایي که در 
جلسه کمیته اطلاعاتي س��ناي امریکا مطرح شده و کمتر 
مورد نظ��ر تحلیلگران داخلي و خارجي قرار گرفته اس��ت، 

امریکا بیش��ترین بار منف��ي تبلیغاتي خ��ود را روي برنامه 
موشکي ایران قرار داده و اعلام کرده است که برنامه موشکي 
ایران شامل بزرگ ترین ذخایر موشکي بالستیک در منطقه 
اس��ت که به عنوان یک تهدید حساب شده و پروژه موشک 
ماهواره بر سیمرغ درواقع مسیر کوتاه شده اي براي رسیدن 
به موشک هاي قاره پیما است. از سوي دیگر در مورد بحث 
تروریس��م، تهدیدات سایبري و نیز تس��لیحات شیمیایي، 
این گزارش اطلاعات��ي بزرگنمایي های��ي را در مورد ایران 
ارائه کرده و آنها را تهدیدات بالقوه اي براي امریکا به ش��مار 

آورده است. «
این روزنامه اصلاح طلب در ادامه م��ي آورد: »مي توان گفت 
که بنا به چند دلیل سیاست فشار امریکا همچنان روي ایران 

ادامه خواهد داشت اما شاید مبنا و بهانه آن تغییر کند«. 
آیا این تأیید همان تحلیل منتقدان دولت نیست که مي گفتند 
بحث هسته اي بهانه اي است که به تدریج مؤلفه های قدرت 
را از دست ایران بگیرند؟! آیا از سوي رهبري هم گفته نشده 
بود که اگر یک قدم عقب بنش��ینیم، آنها چندین قدم جلو 
مي آیند؟! جان کري، وزیر خارجه اس��بق امریکا در آخرین 
روزهاي دولت اوباما گف��ت که ما برنامه هس��ته اي ایران را 
متوقف کردیم و حالا نوبت دولت بعدي )ترامپ( است تا به 
سراغ برنامه موشکي و منطقه اي ایران برود. اما اصلاح طلبان 

امضاي جان کري را تضمین دانستند!

 عارف: اصلاح طلبان
 بايد پاسخگوي عملكرد دولت باشند

رئیس شوراي عالي سیاستگذاري اصلاح طلبان با بیان اینکه ما در روي کار 
آمدن دولت تدبیر و امید نقش کلیدي و اساسي داشتیم، گفت: همگان 
مي دانند تمام توان خود را براي پیروزي دولت در ۹2 و ۹6 گذاشتیم. به 
گزارش مهر، محمدرضا عارف در دومین کنگره مجمع فرهنگیان ایران 
اسلامي با بیان اینکه یک مرجع گرانقدر رهبري انقلاب را بر عهده داشت و 
همه مردم پشت سر ایشان قرار گرفتند، گفت: استقلال، آزادي و جمهوري 
اسلامي بیانگر اهداف انقلاب بود و باید فرصت هایي را که از دست دادیم، 
آسیب شناسی کنیم و در این بررسي کمتر به مصادیق بپردازیم و تعارف را 
کنار بگذاریم.  عارف تصریح کرد: باید دستاوردهاي دهه هاي مختلف را در 
انقلاب بررسي کنیم تا متوجه شویم کجا سرمایه هاي اجتماعي کاهش پیدا 
کرده است و بهترین جمله انقلاب این است که بگوییم ما جمهوري اسلامي 
هستیم. وي در ادامه با بیان اینکه ما در روي کار آمدن دولت تدبیر و امید 
نقش کلیدي و اساسي داشتیم، گفت: همگان مي دانند تمام توان خود را 
براي پیروزي دولت در ۹2 و ۹6 گذاشتیم. البته الان گلایه هاي فراواني هم 
داریم، به ویژه از وزراي اصلاح طلب. روي صحبت من به وزراي اصلاح طلب 
دولت است و مدیراني که با برچسب اصلاح طلبي پست مي گیرند، پایگاه 
خود را فراموش نکنند، نیمي از مردم به آنها رأی دادند. ما به هر حال باید 

سال آینده پاسخگوي عملکرد دولت هم باشیم.  

خطيب جمعه تهران: 
ملت ايران با وحدت كلمه 

دشمن را به زانو در می آورد
امام جمعه موقت تهران با بيان اينكه ب�راي تداوم انقاب، نيازمند 
وحدت كلمه و انسجام هستيم، اظهار داشت: در 22 بهمن ملت ايران با 
حضور گسترده در راهپيمايي باعث مأيوس شدن دشمن خواهند شد. 
به گزارش ایرنا، آیت الله محمد امامي کاشاني در خطبه دوم نماز جمعه 
این هفته ته��ران در جمع نمازگ��زاران در مصلاي ام��ام خمیني )ره( 
باگرامیداشت و تبریک سالروز ورود امام راحل )ره( در روز 12 بهمن سال 
5۷، اظهار داشت: ایشان با توکل به خداوند و ملت ایران توانست جریان 
انقلاب را به این مرحله برساند. اگر قیام امام راحل)ره( انجام نمي شد، 
حکومتي به مراتب بدتر و کثیف تر از حکومت آل سعود از نظر حقارت، 
عقب افتادگي و کوچکي در برابر امریکا و رژیم صهیونیستي، یعني نظام 

شاهنشاهي وجود داشت. 
خطیب نماز جمعه تهران با اشاره به شجاعت، توکل و ایثار وفداکاري ملت 
ایران در انقلاب، خاطرنشان کرد: قیام و استقبال مردم از امام راحل به 
یک حقیقت باز مي گردد و آن هم اینکه ایشان نایب امام زمان)عج( بودند. 
امامي کاش��اني حرکت مردم ایران را متفاوت از هر حرکت و قیامي در 
جهان دانست و افزود: عقیده مردم باعث حرکت جامعه و برپایي انقلاب 
اسلامي شد که ان شاء الله زمینه اي براي ظهور حجت بن الحسن المهدي 
باشد. وي با اشاره به شخصیت امام خمیني )ره( خاطرنشان کرد: انسجام 
و وحدت کلمه در قیام سال 5۷ به دلیل ارتباط ایشان با خداوند بود و بر 

این اساس ملت مؤمن و منسجم شد. 
خطیب امام جمعه تهران تأکید کرد: اگر این حرکت همین گونه به پیش 
برود مي تواند دشمن را به زانو در بیاورد که تاکنون نیز چنین بوده است. 
کاشاني با اشاره به زبوني امریکا در دنیا، تصریح کرد: آبروي این کشور با 
تمام جنایاتي که انجام مي دهد، در دنیا رفته است و این به دلیل عظمت 
رهبري کشور و ولایت فقیه یعني نماینده نایب حجت خدا روي زمین 
است. وي با بیان اینکه براي تداوم این انقلاب، نیازمند وحدت کلمه و 
انسجام هستیم، اظهار داشت: امیدوارم همه با یک هدف حرکت کنیم 
و در 22 بهمن با حضور گس��ترده ملت از همه مکتب ها و سلیقه ها در 
خیابان ها به حرکت درآیند و باعث مأیوس شدن دشمن شوند. خطیب 
نماز جمعه با اشاره به وجود س��ه ضلع مثلث شوم رژیم صهیونیستي، 
دولت امریکا و عربستان اضافه کرد: هم اکنون این سه نقطه در چاه هایي 
که ایجاد کردند دست و پا مي زنند و امید است که خداوند ذلت شان را 

بیش از پیش کند. 

معاون فرهنگي سپاه: 
سراب مذاكره مشكلات كشور را حل نمي كند

معاون فرهنگي س�پاه پاس�داران انقاب اس�امي با بي�ان اينكه 
بسياري از مش�كات ما از زمان آغاز مذاكره با امريكا شروع شد، 
گفت: دنباله روی از سراب مذاكره مشكات كشور را حل نمي كند. 
به گزارش مهر، سردار محمدرضا نقدي ش��امگاه پنج شنبه در مراسم 
گرامیداشت چهلمین سالگرد پیروزي انقلاب اسلامي در کاشان با بیان 
اینکه شهدا براي استقلال کشور جان خود را نثار کردند، اظهار داشت: 
مجلس شهدا محل درس گرفتن از شهدایي است که هستي و زندگي 
خود را نثار کردند و بر همین اساس باید درک کنیم که اگر شهدا زنده 

بودند چه به ما مي گفتند. 
معاون فرهنگي س��پاه با بیان اینکه ش��هدا از ما اطاع��ت از رهبري را 
مي خواهند، ابراز داشت: اولین مواردي که شهدا از ما خواستند برقراري 
اسلام در کشور و ستیز با قدرت هاي شیطاني است و این مهم در وصایاي 
شهدا نمود پیدا کرده اس��ت، تا زماني که آن وصایا را عمل کرده موفق 
هستیم و هر زمان عمل نکردیم شکست خوردیم. وي ایران را آزادترین و 
مستقل ترین کشور جهان دانست و اظهار داشت: کشور ایران مردم سالار 
است و مردم براي خودشان تصمیم مي گیرند و تمامي مشکلات به وجود 
آمده به دست خود مردم حل و فصل مي شود و این مردم سالاری در دنیا 
بي نظیر است و آنچه در سایر کش��ورها به عنوان مردم سالاری مطرح 

مي شود چیزي جز حزب سالاري نیست. 
معاون فرهنگي س��پاه پاسداران انقلاب اس��لامي با بیان اینکه مردم با 
رأی خود براي مملکت خود تصمیم مي گیرند، ابراز داشت: مشکلات به 
وجود آمده نتیجه عملکرد خودمان است. نقدي با بیان اینکه تا زماني که 
رویکرد ما به انقلابي گري و فعال کردن ظرفیت هاي داخلي تغییر نکند، 
مشکلات ما حل نمي شود، گفت: اگر 100 سال دیگر نیز به دنبال سراب 
مذاکره باشیم مشکلات ما حل نمي شود، در واقع از روزي این مشکلات 

آغاز شد که موضوع مذاکره با امریکایي ها مطرح شد. 

عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام: 
FATFيك نظام جاسوسي و كنترلي است

FATF يك نظام جاسوسي و كنترلي است كه از سوي كشورهاي 
ب�زرگ و با ه�دف هوش�مند ك�ردن تحريم ه�ا اعمال مي ش�ود. 
به گزارش مهر، سردار احمد وحیدي، عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام در حاشیه مراس��م ختم محمدنبي حبیبي، دبیرکل فقید حزب 
مؤتلفه اسلامي در جمع خبرنگاران در پاس��خ به این سؤال که نظرتان 
در خصوص الحاق ایران به کنوانسیون پالرمو و لوایح مشابه آن چیست، 
اظهار داشت: این کنوانس��یون ابهامات زیادي دارد و الحاق ایران به آن 
تبعات زیادي مي تواند داشته باشد که باید مورد بررسي بیشتري قرار 

گیرد. 
وي در پاسخ به این سؤال که تصویب و اجراي این لوایح چه تأثیری در 
برنامه دفاعي و نظامي کشور مي تواند داشته باشد، گفت: بیش از اینکه 
براي بحث دفاعي خطري داشته باشد در بحث اقتصادي کشور را تهدید 
مي کند و یک چارچوبي است که استکبار براي محدود و هوشمند کردن 
تحریم ها دنبال مي کند که باید به این مسئله دقت زیادي شود. وحیدي 
ادامه داد: طرح FATF یک نظام کسب اطلاع و به یک مفهوم جاسوسي 
و کنترلي است که از س��وي کش��ورهاي بزرگ اعمال مي شود و همه 

اختیارات آن در اختیار امریکا و حداکثر چند کشور اروپایي است. 
 وحیدي در پایان در پاسخ به این سؤال که آیا اقدام روز پنج شنبه اروپا 
مبني بر اعلام آغاز اجراي کانال مال��ي ویژه مي تواند تأثیری بر تصمیم 
مجمع در خصوص الحاق به پالرمو داشته باشد یا خیر، خاطرنشان کرد: 
خیر، اقدام کش��ورهاي اروپایي بخش کوچکي از تعهدات اروپا به ایران 
در قالب تعهدات برجامي بود البته هنوز هم تکلیف آن تعهد حداقلي به 

شکل عملیاتي مشخص نشده است. 

ضرورت دارد ك�ه يك پيام بس�يار 
روشن به اروپايي ها ارائه و از هرگونه 
ذوق زدگی نامناس�ب ك�ه در زمينه 
برجام هم گاهي شاهد بوديم، اجتناب 
ش�ود؛ چراكه اي�ن ذوق زدگي تنها 
پيامي كه براي امريكا و كش�ور هاي 
اروپايي دارد اين است كه ايران ديگر 
مستأصل شده و حتي با يك شكاتي 
كه داخل آن شيريني هم ندارد حاضر 
اس�ت خودش را راضي نگه دارد كه 
اين پيام بس�يار پيام غلطي است و 
ما بايد پيام معك�وس به غرب دهيم
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